
 

 

 

 

Zápis z jednání Výběrové komise MAS ORLICKO, z.s. 

 

Datum jednání: 14.9.2021 

Místo jednání: MAS ORLICKO, z.s., Zemědělská 1004, 564 01 Žamberk 

Čas jednání: 16:00 hodin 

 

Účastnící jednání:  

1. Mgr. Ivan Bok 

2. Miroslava Celerová 

3. Mgr. Emilie Dolečková 

4. Ing. Ladislav Dostálek 

5. Ing. Helena Dvorská 

6. TJ Sokol Klášterec nad Orlicí,  

Ing. Jindřich Kalous 

7. Ing. Bohuslav Kroulík 

8. Růžena Lomarová 

9. Ing. Jitka Macháčková 

10. Mgr. Martina Mlynářová 

11. Pavel Neumeister 

12. Ing. Antonín Nykles 

13. Marie Šubrtová 

14. Jan Vych 

 

Hosté: 

Ing. Ivana Vanická 

Mgr. Šárka Bartošová 

Ing. Alice Brožková 

Bc. Kateřina Pešková, DiS. 

Bc. Michaela Skalická 

 

Program jednání: 

1. Aktuální složení Výběrové komise 

2. Informace o dosavadní činnosti Výběrové komise 

3. Jednací řád Výběrové komise platný od 8.10.2020 

4. Zřízení Hodnotící komise 



 

 

 

 

5. Postupy hodnocení a výběru projektů a etický kodex hodnotitele 

6. Plán práce pro funkční období 

 

Předseda Výběrové komise Ing. Jindřich Kalous přivítal všechny přítomné členy Výběrové komise 

na jednání a prohlásil jednání za zahájené v 16:00. 

Ing. Jindřich Kalous konstatoval, že Výběrová komise MAS ORLICKO, z.s. se sešla v počtu 14 osob a 

je usnášeníschopná. 

Ing. Jindřich Kalous dále navrhl zapisovatelku zápisu. 

 

Ing. Jindřich Kalous navrhl zapisovatelkou zápisu Bc. Kateřinu Peškovou, DiS. 

 

Usnesení: 

Výběrová komise volí zapisovatelkou zápisu Bc. Kateřinu Peškovou, DiS. 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

14/22 14 0 0 

 

 

1. Aktuální složení Výběrové komise 

Ing. Ivana Vanická informovala Výběrovou komisi o aktuálním složení Výběrové komise. 

Ing. Jindřich Kalous se dotázal přítomných členů Výběrové komise, zda mají k aktuálnímu složení 

další dotazy či připomínky. 

Bez připomínek. 

 

Ing. Jindřich Kalous přednesl usnesení. 

 

Usnesení: 

Výběrová komise bere na vědomí aktuální složení Výběrové komise.  

 



 

 

 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

14/22 14 0 0 

 

 

2. Informace o dosavadní činnosti Výběrové komise 

Ing. Jindřich Kalous podal Výběrové komisi zprávu o její dosavadní činnosti. 

Ing. Ivana Vanická s výsledky proběhlých hlasování per-rollam. 

Ing. Jindřich Kalous se dotázal přítomných členů Výběrové komise, zda mají k dosavadní činnosti 

další dotazy či připomínky. 

Bez připomínek. 

 

Ing. Jindřich Kalous přednesl usnesení. 

 

Usnesení: 

Výběrová komise bere na vědomí výsledky činnosti Výběrové komise v uplynulém období a 

výsledky hlasování per-rollam v uplynulém období.  

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

14/22 14 0 0 

 

 

3. Jednací řád Výběrové komise MAS ORLICKO, z.s. platný od 8.10.2020 

Ing. Ivana Vanická referovala o aktuálním Jednacím řádu Výběrové komise platným od 8. října 

2020 a seznámila členy se změnou v Jednacím řádu. 

 

Ing. Jindřich Kalous se dotázal přítomných členů Výběrové komise, zda mají k aktuálnímu 

Jednacímu řádu další dotazy či připomínky.  

Bez připomínek 

 



 

 

 

 

Ing. Jindřich Kalous přednesl usnesení. 

 

Usnesení: 

Výběrová komise bere na vědomí aktuální znění Jednacího řádu Výběrové komise MAS ORLICKO, 

z.s.  

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

14/22 14 0 0 

 

 

4. Zřízení Hodnotící komise 

Ing. Jindřich Kalous přednesl členům Výběrové komise důvodovou zprávu o možnosti zřízení 

institutu „Hodnotící komise“. 

 

Ing. Jindřich Kalous se dotázal přítomných členů Výběrové komise, zda mají k danému tématu další 

dotazy či připomínky. 

Bez připomínek. 

 

Ing. Jindřich Kalous přednesl usnesení. 

 

Usnesení: 

V souladu s bodem II. Jednacího řádu zřizuje Výběrová komise za účelem hodnocení projektů 

institut „Hodnotící komise“.  

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

14/22 14 0 0 

 

 

 



 

 

 

 

5. Postupy hodnocení a výběru projektů a etický kodex hodnotitele 

Ing. Ivana Vanická představila členům Výběrové komise systém hodnocení a výběru projektů 

v režimu dle Interních postupů MAS ORLICKO, z.s. a etický kodex hodnotitele. Dále seznámila 

přítomné členy se specifikem hodnotitele pro Program rozvoje venkova. Následně informovala o 

nárocích hodnotitelů na odměnu za hodnocení projektů. 

 

Ing. Jindřich Kalous se dotázal přítomných členů Výběrové komise, zda mají k danému tématu další 

dotazy či připomínky. 

Bez připomínek. 

 

Ing. Jindřich Kalous přednesl usnesení. 

 

Usnesení: 

Výběrová komise bere na vědomí postupy hodnocení a výběru projektů a etický kodex 

hodnotitele.  

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

14/22 14 0 0 

 

 

6. Plán práce pro funkční období 

Ing. Ivana Vanická avizovala plán práce pro funkční období. 

 

Ing. Jindřich Kalous se dotázal přítomných členů Výběrové komise, zda mají k danému tématu další 

dotazy či připomínky. 

Bez připomínek. 

 

Ing. Jindřich Kalous přednesl usnesení. 
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Usnesení:

Výběrová komise bere na vědomí rámcov,ý plán práce pro funkční období.

Po skončení programu jednáníVýběrové komise proběhla diskuse ohledně fungování a zaměření

různých MAS, působících na územíČeské republiky.

lng. Jindřich Kalous poděkoval všem přítomným za účast na jednánía rozloučil se v 17:30 hodin.

předseda výběrové komise MAS ORLlCKO, z.s.

zastoupen lng. Jindřichem Kalousem

Zapsala: Bc, Kateřina Pešková, DiS.
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TJ Sokol Klášterec nad Orlicí,


